

## 2020 National Day and Mid-Autumn Festival Holiday Announcement

14<sup>th</sup> August 2020

Dear All Valued Customers,

We hereby announce that our Hong Kong Head Office will be closed for National Day Holiday on Thursday, Oct 1 and Mid-Autumn Festival Holiday on Friday, Oct 2, 2020.

Our China factories of CCL Manufacturing (Shenzhen) Limited and Chiaphua Components (Jiangxi) Limited will be closed from Thursday to Tuesday, Oct 1-6, 2020 and will resume operations on Wednesday, Oct 7, 2020.

Hence, we will appreciate if can submit your orders to us beforehand so that we can better plan your orders to meet your production schedule. Should you need further information or details, please do not hesitate to contact your account managers or customer service team.

Thank you for your kind attention.

Chiaphua Components Group

### 2020 国庆及中秋节假期公告

尊敬的客户：

捷和电机集团国庆及中秋节假期安排如下：

香港总部将于 2020 年 10 月 1 日 (星期四) 国庆假期以及 2020 年 10 月 2 日 (星期五) 中秋节假期暂停办公。

捷和电机制品（深圳）有限公司以及捷和电机（江西）有限公司的中国工厂将于 2020 年 10 月 1 日 (星期四) 至 10 月 6 日 (星期二) 国庆及中秋节假期放假，于 10 月 7 日 (星期三) 正常上班。

为了保持优质的服务，提前做好全面的生产和交货计划，谨提示各位客户，请尽快下达采购订单于我司。如您需要更详细的资讯，请联系我们的客户经理或致电客户服务中心。

感谢您的关注，若由此带来不便，敬请谅解。

捷和电机集团

2020 年 8 月 14 日